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Toelichting:

Vlaams minister-president Kris Peeters maakt van iedere gelegenheid gebruik om
het  Nederlandse standpunt over de ontpoldering van de Hedwigepolder te
bekritiseren. Hij dreigt en schimpt en is in ieder geval niet van plan om rekening te
houden met het standpunt van  de inwoners en bestuurders van Hulst en Zeeland of
het besluit van de Nederlandse regering.

Ook is er afgelopen week  begonnen met het doorsteken van de dijk in het
Nederlandse grensgebied.

De SP heeft altijd beweerd dat het de Belgen in deze  om heel andere belangen gaat
dan om natuurbelangen. Dat een onbewoonde Hedwige de weg vrij maakt voor een
verdere uitbreiding van de haven van Antwerpen.  De aap komt wat dat betreft
steeds verder uit de mouw.

Onlangs bleek uit een vertrouwelijk rapport dat ook de polders rond Doel worden
ingekleurd als industriezone. Het gaat om een gebied van 1.600 hectare waar bijna
400 woningen staan. Een groot deel daarvan is al onteigend en staat leeg.

Nieuw is dat de drie gehuchten, Ouden Doel, Rapenburg en Saftingen dreigen te
verdwijnen. Daar wonen zo'n 60 gezinnen. Een actiecomité zal nu protestborden
hangen en een petitie opstarten.  De gemeente Beveren steunt de bewoners van de
buurtschappen en zal bewaar aantekenen tegen de plannen voor Rapenburg en
Ouden Doel. Die gehuchten liggen in natuurgebied en dat is volgens de gemeente
verenigbaar met bewoning.

Deze drie buurtschappen liggen vlak tegen de Nederlandse grens.  De SP vind het
nu dus wel de hoogste tijd om onze zuiderburen eens naar hun werkelijke motieven
te vragen.
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De SP-fractie heeft daarom de volgende vragen:

1. Is het college van Gedeputeerde Staten op de hoogte van de dreigende
ontruiming van de genoemde buurtschappen in het grensgebied van de
Hedwigepolder?

2. Is het college het met de SP eens dat de werkelijke motieven van België door
deze ontwikkelingen steeds duidelijker worden?

3. Is het college op de hoogte gebracht van het doorsteken van de dijken in het
grensgebied?

4. Heeft het doorsteken van de dijken gevolgen voor het zoutgehalte in de
Nederlandse bodem? Met andere woorden: heeft dit onomkeerbare gevolgen?

5. Is het college nogmaals bereid het standpunt van de Provincie Zeeland en de
zorgen die de SP heeft over deze ontwikkelingen aan de Belgen mee te
delen?

6. Welke acties gaat het college verder ondernemen?

Namens de SP-fractie,

G. van Unen


